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JEGYZŐKÖNYV

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Képviselő-testületének 2014. május 28-án tartott 
nyilvános ülésén.

Az ülés helye: Ököritófülpösi Önkormányzati Hivatal tanácskozóterme 

Jelen vannak   : Szabó Béla polgármester
  Tarcali Gyuláné
  Kukucskáné Laboncz Márta
  Kajus László

Tanácskozási joggal megjelent  : Soltész Ferenc Dávid jegyző

Szabó Béla polgármester köszönti a megjelenteket. Megállapítja, hogy a képviselő-testület 
határozatképes, mivel a 7 fő testületi tagból 4 fő az ülésen megjelent. Az ülést megnyitja.

Megkérdezi a képviselő-testületi tagokat, hogy a meghívóban szereplő napirendi pontokkal 
egyetértenek, vagy van-e más javaslat? 

Ököritófülpös Képviselő-testülete 4 igen szavazattal a meghívóban szereplő napirendi pontot 
elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítőnek Kukucskáné Laboncz Mártát és Tarcali Gyuláné javasolja.

A képviselő-testület a jegyzőkönyv hitelesítők személyét egyhangúlag elfogadta.

Jegyzőkönyv hitelesítők Kukucskáné Laboncz Márta és Tarcali Gyuláné.

1./ A Németh Lili Általános Iskola igazgatói pályázati kiírásra érkezett pályázat 
véleményezése
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó  Béla    polgármester: A  Klebersberg  Intézményfenntartó  Központ  megkereste  a
képviselő-testületet,  hogy véleményezzük a Németh Lili Általános Iskola intézményvezetői
pályázati  kiírására  beérkezett  egyetlen  pályázatot.  Ezt  Szabó  Dániel  jelenlegi  igazgató
nyújtotta be. A véleményezés határideje a napokban jár le. A pályázatot mindenki megkapta.
Ezzel kapcsolatban el szeretném mondani, hogy Dániel már harmadik éve vezeti az iskolát.
Sikerült  a  rendet  megszilárdítani,  a  tetvesség,  mint  probléma  is  visszaszorult.  A  szakmai
munka jó az iskolában.  Az eddig  végzett  munkája és  a pályázata  alapján javaslom,  hogy
támogassuk az igazgatói  kinevezését.  A döntést  az illetékes  miniszter  fogja meghozni,  mi
kizárólag tájékoztathatjuk a véleményünkről. Kérem, mondjátok el a véleményeteket.

Kajus  László:  Nem  látok  bele  az  iskola  munkájába.  Én  elolvastam  a  pályázatot.  A  fő
szempont a rendteremtés. Amennyiben ez megvalósult, azt gondolom, hogy nagyobb energiát
kell fordítani arra, hogy a gyereklétszám nőjön. Hozzák vissza a gyerekeket, mert ez jó lenne
a településnek.

Szabó  Béla    polgármester: Egyetértek  a  felvetéseddel.  De  ez  nehezen  befolyásolható  az
önkormányzat  részéről,  mivel  nem  mi  vagyunk  a  fenntartók.  Az  elmúlt  években  a
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gyereklétszám  nem  esett  vissza.  Az  én  meglátásom,  hogy  az  iskola  felújítása  lenne  a
következő fontos feladat.  Várjuk a pályázat  kiírását.  Tudjátok,  hogy a legutóbb benyújtott
pályázatunkat elutasították.

Kukucskáné Laboncz Márta: Nem kívánom sem szakmailag, sem formailag, sem tartalmilag
elemezni a pályázatot. Erre nem kért meg senki, de pedagógusként el szeretném mondani,
hogy ennek a pályázatnak a szellemiségével van problémám. Én nem fogom támogatni ezt a
pályázatot, ha szavazásra kerül a sor. Tudom, hogy ezzel nagyon rosszat teszek magamnak, de
el kell hogy mondjam, hogy nekem mindig a gyermek volt az első szempont. Ezt hiányolom a
pályázatból. A derűs, családi légkör megteremtését. Emiatt nem fogom támogatni, mert ezt
nem éreztem ki belőle.

Tarcali  Gyuláné: Szakmailag én sem fogom elemezni a pályázatot. Azt látom, hogy mióta
Dani  az  igazgató,  az  iskolában  rend  van.  A  pedagógusoktól  azt  hallom,  hogy  jól  érzik
magukat. A gyerekeken is azt látom, hogy jól érzik magukat. Azt gondolom, hogy a legelső
szempont a rend és a fegyelem. Én javaslom Dani igazgatóvá választását,  mivel az iskola
felfelé ívelő pályára állt, mióta ő az igazgató. 

Szabó Béla   polgármester: Egyetértek. A régi problémák megoldódtak az elmúlt években.

Kukucskáné Laboncz Márta: Én hiányolom a konkrét dolgokat, hogy a gyerekek mitől érzik
jól magukat. Nem gyermekközpontú ez a pályázat.

Szabó Béla    polgármester: Én az elmúlt évek sikereit veszem alapul, ez alapján ítélem meg
Dani vezetői munkáját. Nem az a legfontosabb, hogy mi van leírva, vagy mi az, ami esetleg
hiányzik a pályázatból.

Kajus László: Az a véleményem, hogyha több pályázat lenne, akkor tudnánk igazán eldönteni,
hogy melyik  a megfelelőbb.  Ököritón is vannak alkalmas emberek, akik beadhatták volna
pályázatukat, mégsem tették meg.

Szabó  Béla    polgármester: Köszönöm.  Akkor  szavazzunk.  Aki  javasolja  Szabó  Dániel
igazgatóvá történő kinevezését, az kérem, hogy kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

31/2014.(V.28.)Kt. 
Határozata

A Németh Lili Általános Iskola igazgatói pályázatának véleményezéséről
 
A képviselő-testület a Németh Lili Általános Iskola igazgatói pályázatára Szabó Dániel által 
benyújtott pályázatot az alábbiak szerint véleményezi:

A képviselő-testület örömmel vette, hogy Szabó Dániel, jelenlegi igazgató, újra megpályázta 
a Németh Lili Általános Iskola igazgatói állását. 

Munkáját nagy szakértelemmel végzi, nyitott, emberséges gyerekekkel, kollégákkal egyaránt. 

Pontosan ismeri az iskola helyzetét, személyi, állományát, tárgyi viszonyait, tanulóit, 
érzelmileg kötődik hozzájuk. Céljai megvalósításában partnerként kíván velük együtt 
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dolgozni. Ezt mutatja az a tény is, hogy tantestületünkben alacsony a fluktuáció. Eddigi 
igazgatói tevékenysége során indult el iskolánk megítélése pozitív irányba.
 
Rendelkezik az iskola vezetéséhez szükséges adottságokkal és iskolai végezettségekkel.
 
 A pályázó feladatát küldetésként éli meg. melyet jól átgondolt, konkrét programja is tükröz. 

Vezetéselméleti ismereteit a gyakorlatban is tudja alkalmazni. Emberközpontú 
személyiségével jó kapcsolatot tud kialakítani környezetével. Fejlesztési tervei elősegítik az 
iskola hatékony működését. 
 
A fentiek alapján az önkormányzat támogatja és elfogadja Szabó Dániel igazgatói pályázat 
vezetői programját, és javasolja igazgatói kinevezését. 

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal

2./ A Szatmári Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi szakmai 
munkájáról készített beszámoló megtárgyalása
Előadó: Szabó Béla polgármester

Szabó Béla   polgármester: A Szatmári Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat a 
lehetőségekhez képest a tavalyi évben véleményem szerint jól működött. Szabó Evelin 
családgondozó felmondása után Madarasi Ilona látja el településünkön a családgondozói 
feladatokat. A beszámolóból kiderül, hogy Kocsord után a 6 település közül Ököritófülpösön 
volt a legtöbb esetszám. Ez elsősorban a település méretének, és helyi sajátosságoknak 
köszönhető. A beszámolót a meghívóval együtt megkaptátok. Van-e kérdés?
Amennyiben nincs szavazásra bocsátom a napirendet. Aki elfogadja a Szatmári Kistérségi 
Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi beszámolóját, az kérem, hogy 
kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 3 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett a következő határozatot hozta:

                                       Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

32/2014.(V.28.)Kt. 
Határozata

A Szatmári Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi szakmai
munkájáról készített beszámoló elfogadásáról

A képviselő-testület a Szatmári Kistérségi Családsegítő és Gyermekjóléti Szolgálat 2013. évi 
szakmai munkájáról készített beszámolót megtárgyalta és a jegyzőkönyv melléklete szerinti 
tartalommal elfogadta.

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal
                                           

4 4



3./ Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 2014. évi közbeszerzési tervének elfogadása
Előadó: Szabó Béla polgármester

E L Ő T E R J E S Z T É S

A 2014. évi összesített közbeszerzési terv elfogadása

Tisztelt Képviseli testület!

A közbeszerzésekről szóló 2011. évi CVIII. törvény (továbbiakban: Kbt.) 33. § (1) 
bekezdésében
meghatározottak szerint a helyi önkormányzat a költségvetési év elején összesített 
közbeszerzési tervet köteles készíteni az adott évre tervezett közbeszerzéseiről. A 
közbeszerzési terv nyilvános. Az éves összesített közbeszerzési tervben rögzíteni kell:

      -a közbeszerzés tárgyát, mennyiségét,
      -CPV kódot,
      -a közbeszerzési eljárás rendjét,
      -a közbeszerzés tervezett típusát,
      -a közbeszerzési eljárás megindításának, illetve a közbeszerzés megvalósításának tervezett
         időpontját,
      -a szerződés teljesítésének várható időpontját vagy a szerződés időtartamát.

A Kbt. 10. § (1) bekezdés b) pontja szerinti nemzeti közbeszerzési értékhatár 2014. január 1-
jétől 2014. december 31-ig:

         árubeszerzés esetében: 8,0 millió forint;
         építési beruházás esetében: 15,0 millió forint;
         építési koncesszió esetében: 100,0 millió forint
         szolgáltatás megrendelése esetében: 8,0 millió forint
         szolgáltatási koncesszió esetében: 25,0 millió forint.

A Kbt. szerinti közszolgáltatói szerződésekre vonatkozó nemzeti közbeszerzési értékhatár 
2014. január 1-től 2014. december 31-ig:

         árubeszerzés esetében: 50,0 millió forint;
         építési beruházás esetében: 100,0 millió forint;
         szolgáltatás megrendelése esetében: 50,0 millió forint

A közbeszerzési eljárás általában az éves összesített közbeszerzési terv alapján kivételes, 
indokolt esetben a tervtől eltérően is indítható. A tervben nem szerepel, vagy a tervben 
foglaltakhoz képest módosított közbeszerzés esetén a tervet az ilyen igény, vagy változás 
felmerülésekor haladéktalanul módosítani kell, megjelölve a módosítás indokát is. A 
módosított közbeszerzési tervet a képviselő-testület hagyja jóvá.

Az Önkormányzatnál nem várható olyan beruházás, fejlesztés, felújítás, beszerzés, ami 
közbeszerzési eljárás alá tartozik, ezért 2014. évben várhatóan nem kell közbeszerzési eljárást
lefolytatni, a közbeszerzési terv nemleges.

Kérem, hogy a mellékelt határozat-tervezetet elfogadni szíveskedjenek!

Szabó Béla
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polgármester

Szabó Béla    polgármester: Az előterjesztést megkaptátok. A tervek szerint az idei évben az
önkormányzatnak  nem  lesz  előreláthatólag  közbeszerzési  értékhatárt  elérő  beszerzése,
beruházása. Ez a terv módosítható, ha mégis lesz közbeszerzési értékhatárt elérő beruházás.
Van-e  kérdés?  Amennyiben  nincs,  szavazásra  bocsátom  a  napirendet.  Aki  elfogadja  a
közbeszerzési terv elfogadását, az kérem, hogy kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúan a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat
Képviselő-testületének

33/2014.(V.28.)Kt. 
Határozata

A Képviselő testület

a 2014. évi költségvetésben tervezett fejlesztéseket, beszerzéseket figyelembe véve 
megállapítja, hogy 2014. évi éves közbeszerzési terve nemleges.

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Azonnal

4./ Egyebek

Szabó  Béla    polgármester: A  tűzvész  emlékmű  felújításáról  márciusi  ülésen  döntöttünk.
Szeretnélek tájékoztatni  benneteket  ezzel  kapcsolatban.  Kértem több árajánlatot  egy helyi,
egy ópályi és egy gávavencsellői vállalkozótól. A ököritófülpösi 1 millió 250 ezer forintról
adott, az ópályi pedig 1 millió 190 ezer forintról adott árajánlatot. A gávavencsellői árajánlat
pedig a következő: 73 ezer forint+Áfa a márványtábla darabja, a betű vésésének az ára pedig
50 forint+Áfa betűnként. Lefordítva. A 310 név vésése durván 3300 betű. Ez bruttó 210 ezer
forint. Az ópályi vállalkozó 150 forint körüli árajánlatot adott a vésésre, és ez alá nem megy.
Török István is vele akarta felvésetni, mivel ő nem tud vésni ekkora mennyiséget és még erre
jön  az  ő  haszna  is,  ezért  az  övé  a  legdrágább  árajánlat.  Úgy  gondolom,  hogy  ezt  a  két
lehetőséget el kell vetnünk. A gávavencsellői Kft-től kellene megrendelnünk a munkát, mivel
ők a legolcsóbbak. A márványtábla darabja 73 ezer forint + Áfa. Ez is sokkal olcsóbb, mint
ahogy a többiek tudják adni, mivel ők az importőrök. Ezen kívül még a felszerelés költségét
kell  kifizetnünk.  Így  összesen  600  ezer  forint  körül  lesz  az  összes  költség.  A  legutóbbi
döntésben 2 tábláról döntöttünk, de nem megy rá, csak 3 táblára a 3300 betű. Mondjátok el a
véleményeteket.

Tarcali Gyuláné: Nyílván a legolcsóbb árajánlatot kell elfogadnunk.

Kajus László: A 310 halottan kívül van még 50-60 ember, aki a tűzvész következtében halt
meg. Őket is fel kell tüntetni. 

Szabó Béla   polgármester: Egyetértek. Pontosítani kell a névsort. Most már azt is látjuk, hogy 
ez nem 3-400 ezer forint lesz, hanem nagyjából 600 ezer forintba kerülni. El kell döntenünk, 
hogy meg csináltatjuk-e ennyiért. Mi a véleményetek.

Tarcali Gyuláné: Én javaslom, hogy készítsük el.

Kukucskáné Laboncz Márta: Én is támogatom.
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Kajus László: Támogatom, de szerepeljen rajta mindenkinek a neve pontosan.

Soltész Ferenc Dávid jegyző: Javaslom, hogy ez a határozat pontosítsa a március 06-án 
meghozott 20/2014-es határozatot, mivel erről már született döntés, viszont azóta pontosabb 
információk állnak rendelkezésre.

Szabó Béla   polgármester: Szavazásra bocsátom a kérdést a tűzvész áldozatainak emlékére 
márványtábla állításáról. Aki egyetért a márványtábla felállításával, kérem kézfenntartással 
szavazzon.
 
A képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúan a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

34/2014.(V.28.)Kt.
Határozata

A tűzvész áldozatainak emlékére márványtábla állításáról
 
A Képviselő-testület a 20/2014.(III.03.)Kt. határozatát az alábbiak szerint módosítja:

A  képviselő-testület  úgy  döntött,  hogy  3  darab,  a  tűzvészemlékművön  elhelyezett
márványtáblán emléket állít a Szatmárököritói tűzvész áldozatainak. 
A 3 darab márványtábla árát, az áldozatok neveinek vésésének költségét, illetve a felszerelés
költségét Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata állja.
A Képviselő-testület a beérkezett 3 árajánlat közül a Nyír-Márvány Kft-ét fogadta el.

Felelős: Soltész Ferenc Dávid jegyző
Határidő: Értelem szerint

Szabó Béla polgármester: A következő dolog, amit meg kellene beszélnünk, a körtefesztivál. 
Dönteni kell ez ügyben, mert a jövő hónapban az előkészületeket meg kell kezdeni. Ezzel 
kapcsolatosan el szeretné mondani, hogy pályázati lehetőség nincsen az idén. Az első 
kérdésem, hogy legyen-e körtefesztivál? 

Tarczali Gyuláné: Igen, legyen.

Kukucskáné Labonc Márta: Igen.

Kajus László: Igen. Javaslom, hogy legyen ismét élő koncert, ahogy a tavaly is.

Szabó Béla polgármester: Az első javaslat szerint, legyen színvonalas koncert. Mennyi legyen
a költségvetése? 

Kajus László: Szerintem először is össze kell állítani egy programot és utána lehet meg tudni, 
hogy mennyi lesz a költségvetése.

Szabó Béla polgármester: Az összeg határát meg kell most húzni. 

Tarcali Gyuláné: Javaslom, hogy legyen kétmillió forint vagy egymillió-nyolcszázezer forint.
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Szabó Béla polgármester: A következőket javaslom elfogadásra: legyen körtefesztivál, a 
körtefesztiválra szavazzunk meg kétmillió forintot. Ennek mentén kezdem meg a 
tárgyalásokat, és a következő testületi ülésen beszámolok arról, hogy meddig jutottam. 
Szavazásra bocsátom a kérdést, aki egyetért, az kérem, kézfenntartással szavazzon. 

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúan a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

35/2014.(V.28.)Kt.
Határozata

A VI. Szatmári Körtefesztivál megrendezéséről
 
A Képviselő-testület úgy döntött, hogy Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzata 2014. 
évben megrendezi a VI. Szatmári Körtefesztivált.
A Képviselő-testület az Önkormányzat 2014. évi költségvetése terhére 2.000.000.-Ft-ot 
elkülönít a rendezvény megszervezésére. 

Felelős: Szabó Béla polgármester
Határidő: Értelem szerint

Szabó Béla polgármester: Az Ivóvíz Társulás társulási megállapodását kellene még 
módosítani.  A módosításra a törvényi feltételek változása miatt van szükség. A társulási 
megállapodás módosítását a meghívóval együtt megkaptátok. Van-e kérdés? Amennyiben 
nincs, javaslom elfogadásra a társulási megállapodás módosítását. Aki egyetért az ivóvíz 
társulási megállapodás módosításával, az kérem, kézfenntartással szavazzon.

A képviselő-testület 4 igen szavazattal, egyhangúan a következő határozatot hozta:

Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat 
Képviselő-testületének 

36/2014.(V.28.)Kt.
Határozata

A Képviselő-testület

1. megtárgyalta az önkormányzati Társulás az Észak-alföldi Régió
Ivóvízminőségének Javításáért társulási megállapodásának módosításával kapcsolatos előter-
jesztést.
 2. elfogadja a Társulási megállapodás módosítását és a dokumentum egységes szerkezetbe 
foglalt szövegét az l/20I4.(IV.29.) számú Társulási Tanácsi határozat, illetve annak melléklete
szerint.
3. felhatalmazza a Polgármestert, hogy a módosított és egységes szerkezetbe foglalt megálla-
podást aláírja,
4. felkéri a jegyzőt, hogy a képviselő-testület döntéséről a Társulást értesítse.

Felelős: Soltész Ferenc Dávid jegyző
Határidő: azonnal

Szabó Béla polgármester: Megkaptam a szakértői véleményt dr. Sohajda András házának az 
értékbecsléséről. Ebben 5 millió 600 ezer forintra lett felértékelve a ház. A házat mi is 
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megnéztük, viszont a tulajdonosok úgy gondolják, hogy a felértékelt összeg kevés, 
gondolkodnak rajta. Szerintem ez a reális értéke. Maximum 6 millió forintot tudnánk érte 
adni, többet nem. 

Kajus László: Ebben a kert is benne van?

Szabó Béla polgármester: Igen, ebben minden benne van. Ha a tulajdonosok eldöntötték és 
eladják az ingatlant, akkor kérem a testületet a döntés meghozására. 

Több felvetés, hozzászólás nem volt. A polgármester megköszönte a részvételt és a nyilvános 
ülést bezárta.

K.m.f.

/: Szabó Béla :/                            /: Soltész Ferenc Dávid :/
 polgármester                                 jegyző

    Kukucskáné Laboncz Márta Tarcali Gyuláné
Jegyzőkönyv-hitelesítők
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